
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 03/09/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 
  

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων  
  
 
ΘΕΜΑ:  «Κλείσιμο δεκάδων σχολείων στην Ήπειρο» 
 

Κυρία Υπουργέ, 
 

Όπως μας πληροφορούν οικογενειάρχες Ηπειρώτες, σε 40 σχολεία στην Ήπειρο δεν θα 

χτυπήσει φέτος το κουδούνι. Ως φαίνεται, κατόπιν μιας πιο εκτεταμένης πληροφόρησης 

που επιδιώξαμε και λάβαμε, κλείνετε 25 Νηπιαγωγεία και 15 Δημοτικά Σχολεία, είτε γιατί  

έχουν λίγα παιδιά, είτε γιατί δεν υπάρχουν κτήρια. Τα δε παιδιά πρώην μαθητές, πλέον, 

αυτών των σχολείων θα πρέπει να ταξιδεύουν σε γειτονικές περιοχές, αρκετές φορές 

μακριά από τον τόπο κατοικίας τους για να παρακολουθήσουν τα σχολικά τους μαθήματα. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός:  
 

1. Ποιοι είναι οι λόγοι που επιλέγετε να αποψιλωθούν από τις παραπάνω μονάδες  βασικής 

εκπαίδευσης χωριά και μικρές κωμοπόλεις της Ηπείρου και πως συνεκτιμάτε το γεγονός 

ότι η απουσία σχολικής μονάδας από τις παραπάνω περιοχές θα συμβάλει στην ερήμωση 

των περιοχών της ακριτικής Ηπείρου, αφού θα ωθηθούν οι οικογένειες των μαθητών να 

μετακομίσουν σε πολυπληθέστερα αστικά κέντρα για να απολαύσουν τα παιδιά τους το 

αγαθό της σχολικής εκπαίδευσης; 
 

2. Για ποιους λόγους δεν κινητοποιήσατε την αρμόδια πολιτική ηγεσία του Υπουργείου 

Οικονομικών, που έχει υπό την δικαιοδοσία της τα θέματα κάλυψης των δημοσίων 

δαπανών για την εκπαίδευση με κονδύλια από τον προϋπολογισμό, προκειμένου να 

παραχωρηθούν καθ’ υπέρβαση, λόγω συνθηκών έκτακτης ανάγκης, περισσότερα από τα 

ήδη προβλεφθέντα στον προϋπολογισμό κονδύλια για την λειτουργία των Νηπιαγωγείων 

και των Δημοτικών στις παραπάνω περιοχές (αφού ήδη δαπανώνται αφειδώς έκτακτα  

κονδύλια εκτός προϋπολογισμού σε άλλα, ελάσσονος σημασίας κέντρα κόστους), ώστε να 

μην κλείσουν τα ανωτέρω σχολεία, προκαλώντας δημογραφική αλλοίωση και εν τέλει, 

ερήμωση στις παραπάνω περιοχές της Ηπείρου, λόγω της αναπόφευκτης απομάκρυνσης 

των ελληνικών οικογενειών από ημιαστικούς χώρους όπου δεν υπάρχουν σχολεία; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  
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